



Date: 27/03/2025

إشارة: ALG/CO/23/2025

التاريخ: 2025/03/27

Dear/ Boursa Kuwait Company
Greeting,

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure of Material Information
Regarding a Subsidiary of ALG Acquiring a
Stake in Global Auto – Egypt**

**الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية بشأن قيام شركة
تابعة للغانم بشراء نسبة في شركة جلوبال أوتو للسيارات -
مصر**

With reference to the above subject, and according to requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to attach the Disclosure of Material Information Form, regarding a subsidiary of ALG acquiring a stake in Global Auto – Egypt.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود أن نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، بشأن قيام شركة تابعة للغانم بشراء نسبة في شركة جلوبال أوتو للسيارات - مصر.

sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

يوسف عبدالله القطامي
Vice Chairman
& CEO
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	27/03/2025	التاريخ:
Name of The Listed Company:	Ali Alghanim Sons Automotive Co. (K.S.C.P) - ALG	اسم الشركة المدرجة:
		شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع) - الغانم
Material Information		المعلومات الجوهرية
We would like to inform you that a subsidiary of Ali Alghanim Sons Automotive Company (ALG) has acquired an 8.33% stake in Global Auto (the dealer of BMW and MINI - Egypt).		نود إفادتكم بقيام شركة تابعة لشركة أولاد علي الغانم للسيارات (الغانم) بشراء نسبة 8.33% من أسهم شركة جلوبال أوتو للسيارات (وكيل علامتي بي أم دبليو وميني - مصر).
Significant effect of the material information on the financial position of the company		أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة
The financial impact cannot be determined.		لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي.
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed care of a prudent person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.		يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويفر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للاوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

